
 

 

 

SVEUČILIŠTE JOSIPA JURJA STROSSMAYERA U OSIJEKU 

PRAVNI FAKULTET OSIJEK 

Povjerenstvo za osiguranje i unaprjeđivanje kvalitete visokog obrazovanja Pravnog fakulteta 

Osijek 

 

ZAPISNIK 

Sa sastanka Povjerenstva za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete visokog obrazovanja 

Pravnog fakulteta Osijek (u nastavku: Povjerenstva), u akademskoj godini 2021./2022., 

održanim 30. studenoga 2021. godine putem Zoom platforme, s početkom u 12 sati. Sjednici 

su se odazvali: 

➢ Doc. dr. sc. Katarina Marošević, predsjednica Povjerenstva  

➢ Doc. dr. sc. Jelena Kasap, zamjenica predsjednice i članica 

➢ Doc. dr. sc. Ana Đanić Čeko, članica  

➢ Dipl. iur. Andreas Mlikota, predsjednik Odvjetničkog zbora Osijek, vanjski član 

➢ Bacc. admin. publ. Ivana Perišić, predstavnica studenata, članica  

 

Sukladno Pravilniku o ustroju i djelovanju sustava za osiguravanje i unapređivanje kvalitete 

visokog obrazovanja na Pravnom fakultetu u Osijeku utvrđuje se sljedeći dnevni red: 

1. Praćenje dosadašnjih preporuka Povjerenstva iz akademske godine 2020/2021. za 

potrebe kreiranja Preporuka Upravi; 

2. Redefiniranje članstva u Alumni klubu Pravnog fakulteta Osijek; 

3. Utvrđivanje potrebe o provođenju sastanka za potrebe stručne prakse i na drugim 

studijskim programima Pravnog fakulteta Osijek temeljenih na usvojenim revidiranim 

poboljšanjima studija Socijalni rad; 

4. Organizacija skupa u cilju obilježavanja Međunarodnog dana osoba sa invaliditetom; 

5. Dopune u verziji obrazaca prijave teme završnog/diplomskog rada; 

6. Razno: 

a. Potreba postavljanja dokumenata i linkova kvalitete sveučilišne razine na službenu 

stranicu Pravnog fakulteta Osijek; 

b. Provođenje anketnog istraživanja o kvaliteti studija i na razinama studija na kojima 

to do sada nije bila praksa; 

c. Volontiranje; 

d.  Provođenje adekvatnih sugestija i aktivnosti temeljenih na zaprimljenim ocjenama 

provedenih anketa.  

 

Tijek sjednice: 

 

12:00  Započela je sjednica Povjerenstva uz navođenje dnevnog reda. 

 

12:05  Predsjednica  Povjerenstva je ukratko predstavila članovima preporuke Povjerenstva iz 

akademske godine 2020./2021., a koje predstavljaju okvir za poboljšanje kvalitete nastavne i 

znanstvene djelatnosti, temeljenih na održanim sastancima Povjerenstva u navedenoj 



 

 

akademskoj godini. Svi članovi Povjerenstva su se afirmativno složili o svakoj zasebnoj točki 

preporuke. 

 

12:11 Predsjednica Povjerenstva istaknula je važnost upućenosti u esencijalne informacije o 

studentima koje se vežu na završetak njihovog akademskog obrazovanja na Pravnom fakultetu 

Osijek; gdje su otišli, gdje su se zaposlili, važnost dubinskih intervjua sa poslodavcima naših 

studenata koji će biti povratna informacija Fakultetu, kao i ovom Povjerenstvu. Nastavno, doc. 

dr. sc. Ana Đanić Čeko potiče na promišljanje o mehanizmima komunikacije s potencijalnim 

članovima Alumni kluba, važnost da ih se uputi u sve mogućnosti članstva, aktivnosti koje 

Alumni klub provodi i stavlja naglasak na promoviranje na našim web stranicama Fakulteta. 

Predsjednica Povjerenstva predlaže da prilikom dolaska na promociju studentima budu 

dostupne pristupnice za Alumni klub kada će se studenti imati priliku pridružiti Alumni klubu 

te saznati više o djelovanju Alumni kluba. Vanjski dionik, predsjednik Odvjetničkog zbora 

Osijek, Andreas Mlikota također ističe važnost informiranja jer mnogi nemaju gotovo nikakvu 

informaciju o Alumni klubu te ističe da oko 185 ljudi nekadašnjih studenata našeg fakulteta 

sudjeluje u radu Odvjetničkog zbora. Ujedno, i sam iskazuje interes za pristup Alumni klubu i 

svoju namjeru da potakne naše nekadašnje studente na članstvo. 

 

12:21 Predsjednica Povjerenstva podsjeća na rezultate studentskog upitnika o stručnoj praksi 

provedenog na svim studijskim programima Pravnog fakulteta Osijek te kako studij Socijalnog 

rada kao novi studij jeste bio razlog prvog izbora za organiziranjem sastanka sa asistentima 

socijalnog rada. Ujedno, asistenti navedenog studija su dostavili tijekom studenog 2021. godine 

sva učinjena poboljšanja u izvođenju stručne prakse na studiju socijalnog rada Pravnog 

fakulteta Osijek, a za kojima se ukazala potreba prilikom analize rezultata upitnika o stručnoj 

praksi. Predsjednica ističe kako navedeni pozitivan primjer treba slijediti i na ostalim studijskim 

programima, posebice na stručnom upravnom studiju.  

 

12:24 Obzirom da se bliži obilježavanje Međunarodnog dana osoba sa invaliditetom, 

predsjednica Povjerenstva potiče da je poželjno da bude vidljivo i dostupno sve što se radi u 

vidu organizacije za obilježavanje Međunarodnog dana osoba sa invaliditetom i na web 

stranicama Fakulteta. 

 

12:26 Članice Povjerenstva su otvorile raspravu o potrebi ujednačavanja procesa obrane teme 

završnog i/ili diplomskog rada te eventualno implementiranje proširene verzije obrasca 

prilikom prijave teme završnog i/ili diplomskog rada. Predsjednica Povjerenstva predlaže 

dopune i izmjene obrasca prijave teme. Nastavno na izneseni prijedlog predsjednice doc. dr. sc. 

Jelena Kasap dodaje kako zbog iskustva sa diplomskim radovima smatra da bi u tom postupku 

moglo doći do pružanja otpora od strane studenata. Doc. dr. sc. Ana Đanić Čeko poziva na 

promišljanje kako ujednačiti dokumentaciju na svim studijskim programima. Predstavnica 

studenata bacc. admin. publ. Ivana Perišić također potvrđuje nejednakosti u procesima prijave 

teme završnog i/ili diplomskog rada pa i obrane na različitim studijskim programima te ističe 

potrebu ujednačenosti u praksi, što na sastanku zagovara i doc. dr. sc. Ana Đanić Čeko skupa s 

ostalim članovima Povjerenstva. Predsjednica Povjerenstva iznosi prijedlog o implementaciji 

hodograma, pri čemu bi za svaki studijski program bile navedene točno određene i detaljizirane 

obveze studenta i mentora, kao i koraci koji se poduzimaju u navedenom procesu. Svi članovi 

su se o prijedlozima afirmativno usuglasili. 

 

12:37 Predsjednica Povjerenstva upućuje na važnost provođenja anketnih istraživanja o 

kvaliteti studija i na razinama studija na kojima to do sada nije bila praksa. Nadalje, ukazuje na 

potrebu informiranja o vrednovanju volontiranja studenata te na koji način bi se eventualno 



 

 

volontiranje moglo vrednovati i unutar kojih studijskih programa. Doc. dr. sc. Ana Đanić Čeko 

dotiče se rada Zelene pravne klinike, te kako treba promisliti o priznavanju stručnih praksi i 

rada u klinikama, te vidjeti na koji način isto vrednovati studentima.  

 

12:47 Referirajući se na potrebu praćenja ocjena nastavnog osoblja ostvarenih sveučilišnom 

anketom, ističe se i potreba za djelovanjem u cilju poboljšanja lošije ostvarenih ocjena od 

prihvatljivih – razgovorom, edukacijama, predavanjima ili drugim aktivnostima. Doc. dr. sc. 

Ana Đanić Čeko ističe kako treba vidjeti na koji način uprava fakulteta zaprimljene ocjene 

provedenih anketa valorizira, kako stojimo s pitanjima kontinuiranog lošeg ocjenjivanja, 

uzimajući u obzir i subjektivne i objektivne ocjene. Potiče na unapređivanje Pravilnika u dijelu 

koji govori o mentorima generacije ali i sagledavanjem mogućnosti uvođenja studenata 

mentora. Predstavnica studenata bacc. admin. publ. Ivana Perišić osvrnula se na važnost 

profesora mentora, ali i studenata mentora, obzirom kako je navedeno već ustaljena praksa 

brojnih fakulteta. Članovi Povjerenstva su afirmativni oko svih iznesenih prijedloga. 

 

12:54 Doc. dr. sc. Ana Đanić Čeko sugerira uvrštavanje novih točaka dnevnog reda za sljedeći 

sastanak:  

-Poticanje reforme Stručnog upravnog studija 

-Mentori generacije (Pravilnik o mentoriranju) 

 

12:57 Predsjednica Povjerenstva se zahvaljuje na svim konstruktivnim prijedlozima, 

preporukama i sugestijama koji su izneseni na sastanku. 

 

12:58 Završetak sastanka Povjerenstva. 

 

 

U Osijeku, 30. studenog 2021. 

 

           Predsjednica Povjerenstva  

Doc. dr. sc. Katarina Marošević 

 

_____________________ 


